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KŁODZKO (inf. zewn.). Już wcześniej pisaliśmy o tym, że władze miejskie są zainteresowane
utworzeniem filii  wyższej  uczelni.  Wstępnie nawet wskazują lokum dla niej.  Powstanie
takiej  szkoły miałoby ułatwić młodzieży z  subregionu ziemi kłodzkiej,  a  nawet i  nieco
dalszych  rejonów,  kontynuowanie  nauki  i  uzyskanie  dyplomów  licencjackich  bądź
magisterskich.

W  miniony  czwartek  burmistrz  Kłodzka  Michał  Piszko  wziął  udział  w  spotkaniu  z  udziałem
kierownictwa Akademii Nauk Stosowanych imienia Angelusa Silesiusa w Wałbrzychu - rektorem prof.
dr. hab. Robertem Wiszniowskim,  prorektorką ds. dydaktycznych i studenckich dr Agnieszką
Mroczek-Czetwertyńską,  prorektorką  ds.  rozwoju  dr  Małgorzatą Babińską  i  kanclerzem dr.
Piotrem  Sylwestrzakiem.  Prowadzone  rozmowy,  z  udziałem  prezydentki  Świdnicy  Beaty
Moskal-Słaniewskiej, gdyż to miasto też chce mieć u siebie filię ANS-u, miały charakter intencyjny.

Jak wskazywaliśmy niedawno, włodarz Kłodzka pod uwagę bierze przeznaczenie na wyższą uczelnię
m.in. nieruchomości teraz zajmowanej przez Szkołę Podstawową nr 6. Ta instytucja miałaby być
przeniesiona do bazy wykorzystywanej przez SP nr 1, która jest mocno nieobłożona.
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